

Always there to help you

Register your product and get support at
www.philips.com/welcome

Question?
Contact
Philips

BTM2280



EN Short User Manual
CN 简明使用手册

PHILIPS

EN Before using your product, read all accompanying safety information.

CN 使用产品之前, 请先阅读所有随附的安全信息。

EN Eco power standby mode → ON ↔ Standby mode
ON → Eco power standby mode ↔ Standby mode

Note After this product stays inactive for 15 minutes, it automatically switches to the normal standby mode. After this product stays in the normal standby mode for 15 minutes, it automatically switches to the eco power standby mode.

CN 环保节能待机模式 → ON ↔ 待机模式
ON → 环保节能待机模式 ↔ 待机模式

注意: 本产品保持不活动状态 15 分钟后, 将自动切换至正常待机模式。本产品正常待机模式下保持 15 分钟后, 将自动切换至环保节能待机模式。

EN Buttons Functions

VOL +/-	Increase or decrease the volume.
MUTE	Mute the speakers or release them from mute status.
SOUND	Select a preset sound equalizer.

CN 按钮 功能

VOL +/-	提高或降低音量。
MUTE	将扬声器静音或释放恢复声音。
SOUND	选择预设音效均衡器。

EN 1 Press **0** or **SOURCE** to switch the source to **bt**.

CN 1 按 **0** 或 **SOURCE** 将来源切换至 **bt**。

2 On your Bluetooth device, enable Bluetooth and search for devices.
3 In the device list, select **PHILIPS BTM2280**. If a password is required, enter 0000.

2 在您的蓝牙设备上, 启用蓝牙并搜索设备。
3 在设备列表中, 选择 **PHILIPS BTM2280**。如果需要密码, 请输入 0000。

Bluetooth indicator
The Bluetooth indicator beside the display indicates the status of Bluetooth connection.

Bluetooth indicator	Bluetooth connection
Blinking blue	Connecting or waiting for connection
Starburst flash	正在连接或等待连接
Solid blue	Connected
Starburst continuous flash	已连接

Control

Buttons	Functions
▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶	Start, pause, or resume play
◀◀◀◀◀◀◀◀◀	Press to skip to the previous or next track.
■	Stop play

• To connect another Bluetooth device, disconnect the current device first.
• To clear the pairing history, press and hold **▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** on the remote control for 8 seconds in Bluetooth mode.

• 要连接其他蓝牙设备, 请先断开当前设备。
• 在蓝牙模式下, 要清除蓝牙配对记录, 按住遥控器上的 **▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 8 秒钟。

EN 1 Press **0** or **SOURCE** to switch the source to **bt**.

CN 1 按 **0** 或 **SOURCE** 将来源切换至 **bt**。

2 On your Bluetooth device, enable Bluetooth and search for devices.
3 In the device list, select **PHILIPS BTM2280**. If a password is required, enter 0000.

2 在您的蓝牙设备上, 启用蓝牙并搜索设备。
3 在设备列表中, 选择 **PHILIPS BTM2280**。如果需要密码, 请输入 0000。

Bluetooth indicator
The Bluetooth indicator beside the display indicates the status of Bluetooth connection.

Bluetooth indicator	Bluetooth connection
Blinking blue	Connecting or waiting for connection
Starburst flash	正在连接或等待连接
Solid blue	Connected
Starburst continuous flash	已连接

Control

Buttons	Functions
▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶	Start, pause, or resume play
◀◀◀◀◀◀◀◀◀	Press to skip to the previous or next track.
■	Stop play

• To connect another Bluetooth device, disconnect the current device first.
• To clear the pairing history, press and hold **▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** on the remote control for 8 seconds in Bluetooth mode.

• 要连接其他蓝牙设备, 请先断开当前设备。
• 在蓝牙模式下, 要清除蓝牙配对记录, 按住遥控器上的 **▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 8 秒钟。

Prohibited actions (marked with X):
- Using a sharp object to clean the display.
- Using water or liquid to clean the display.
- Placing the car stereo in a fire.
- Placing the car stereo near a heat source.
- Placing the car stereo near a magnetic field.
- Placing the car stereo near a power source.

Allowed actions (marked with checkmarks):
- Using a soft cloth to clean the display.
- Using a dry cloth to clean the display.
- Placing the car stereo in a cool, dry place.
- Placing the car stereo away from heat sources.
- Placing the car stereo away from magnetic fields.
- Placing the car stereo away from power sources.

EN 1 In standby mode, press and hold **CLOCK** to enter the clock setting mode. **2:4 H** or **12 H** is displayed.
2 Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to select a time format (**2:4 H** or **12 H**), and then press **CLOCK**.
3 Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the hour, and then press **CLOCK**.
4 Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the minute, and then press **CLOCK**.
The set clock is displayed.

CN 1 在待机模式下, 按住 **CLOCK** 进入时钟设置模式。
将显示 **2:4 H** 或 **12 H**。
2 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 选择时间格式 (**2:4 H** 或 **12 H**)。然后按 **CLOCK**。
3 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置小时, 然后按 **CLOCK**。
4 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置分钟, 然后按 **CLOCK**。
此时将显示设置的时钟。

EN 1 Press **0** or **SOURCE** to switch the source to **bt**.

CN 1 按 **0** 或 **SOURCE** 将来源切换至 **bt**。

2 On your Bluetooth device, enable Bluetooth and search for devices.
3 In the device list, select **PHILIPS BTM2280**. If a password is required, enter 0000.

2 在您的蓝牙设备上, 启用蓝牙并搜索设备。
3 在设备列表中, 选择 **PHILIPS BTM2280**。如果需要密码, 请输入 0000。

Bluetooth indicator
The Bluetooth indicator beside the display indicates the status of Bluetooth connection.

Bluetooth indicator	Bluetooth connection
Blinking blue	Connecting or waiting for connection
Starburst flash	正在连接或等待连接
Solid blue	Connected
Starburst continuous flash	已连接

Control

Buttons	Functions
▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶	Start, pause, or resume play
◀◀◀◀◀◀◀◀◀	Press to skip to the previous or next track.
■	Stop play

• To connect another Bluetooth device, disconnect the current device first.
• To clear the pairing history, press and hold **▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** on the remote control for 8 seconds in Bluetooth mode.

• 要连接其他蓝牙设备, 请先断开当前设备。
• 在蓝牙模式下, 要清除蓝牙配对记录, 按住遥控器上的 **▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 8 秒钟。

Specifications are subject to change without notice
2014 © WOOX Innovations Limited.
All rights reserved.
Philips and the Philips' Shield Emblem are registered trademarks of Koninklijke Philips N.V. and are used by WOOX Innovations Limited under license from Koninklijke Philips N.V.

BTM2280_93_Short User Manual_V1.0

EN Tune to an FM radio station

- To tune to the previous or next strong station, press and hold **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** until the frequency starts to change.
- To tune to a station at a specific frequency, press **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** repeatedly until its frequency is displayed.

CN 调谐至 FM 电台

- 若要调到一个或下一个信号较强的电台, 请按住 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶**, 直到频率开始变动。
- 若要调到具体频率的电台, 请反复按 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶**, 直至其频率显示。

EN Store radio stations automatically

- Press and hold **PROG** until the frequency starts to change.
- After available radio stations are stored, press **▲/▼** to tune to one of them.

Note: This product can store a maximum of 20 radio stations.

CN 自动存储电台

- 按住 **PROG** 直至频率开始改变。
- 存储可用的电台后, 按 **▲/▼** 调到其中一个电台。

注意: 本产品最多可存储 20 个电台。

EN Store radio stations manually

- Tune to a radio station.
- Press **PROG** to activate programming.
- Press **▲/▼** to allocate a sequence number from 1 to 20 to this radio station, and then press **PROG** to confirm.
- Repeat steps 1-3 to program more stations.
- Press **▲/▼** to tune to a stored radio station.

Note: You can program a maximum of 20 preset radio stations. To overwrite a programmed radio station, store another one with its sequence number.

CN 手动存储电台

- 调谐至电台。
- 按 **PROG** 以激活设定。
- 按 **▲/▼** 为该电台分配 1 至 20 之间的一个序号, 然后按 **PROG** 确认。
- 重复步骤 1-3 可设定更多电台。
- 按 **▲/▼** 调至存储的电台。

注意: 您最多可设定 20 个预设电台。要覆盖设定的电台, 请用其序号存储另一电台。

EN Note: Make sure that you have set the clock correctly. If the selected alarm source is unavailable, this product switches to FM mode automatically.

- In normal standby mode, press and hold **SLEEP/TIMER** to access the alarm setting mode.
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the hour, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the minute, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
The alarm source name blinks (**d 1 S C U S b or t U N E r**).
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to select an alarm source, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- Press **+VOL -** to set the alarm volume, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- To deactivate the alarm timer, press **SLEEP/TIMER** repeatedly until **TIMER** disappears on the LCD screen.
- To re-activate the alarm timer, press **SLEEP/TIMER** repeatedly until **TIMER** is displayed on the LCD screen.

CN 注意: 确保您已正确设置时钟。如果所选择的闹钟来源不可用, 则该产品会自动切换至 FM 模式。

- 在正常待机模式下, 按住 **SLEEP/TIMER** 进入闹钟设置模式。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置小时, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置分钟, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
闹钟来源名称闪烁 (**d 1 S C U S b or t U N E r**)。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 选择闹钟来源, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 按 **+VOL -** 设置闹钟音量, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 要禁用闹钟时, 反复按 **SLEEP/TIMER** 直到 **TIMER** 在液晶显示屏上消失。
- 要重新激活闹钟时, 反复按 **SLEEP/TIMER** 直到 **TIMER** 显示在液晶显示屏上。

EN Note: Make sure that you have set the clock correctly. If the selected alarm source is unavailable, this product switches to FM mode automatically.

- In normal standby mode, press and hold **SLEEP/TIMER** to access the alarm setting mode.
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the hour, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the minute, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
The alarm source name blinks (**d 1 S C U S b or t U N E r**).
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to select an alarm source, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- Press **+VOL -** to set the alarm volume, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- To deactivate the alarm timer, press **SLEEP/TIMER** repeatedly until **TIMER** disappears on the LCD screen.
- To re-activate the alarm timer, press **SLEEP/TIMER** repeatedly until **TIMER** is displayed on the LCD screen.

CN 注意: 确保您已正确设置时钟。如果所选择的闹钟来源不可用, 则该产品会自动切换至 FM 模式。

- 在正常待机模式下, 按住 **SLEEP/TIMER** 进入闹钟设置模式。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置小时, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置分钟, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
闹钟来源名称闪烁 (**d 1 S C U S b or t U N E r**)。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 选择闹钟来源, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 按 **+VOL -** 设置闹钟音量, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 要禁用闹钟时, 反复按 **SLEEP/TIMER** 直到 **TIMER** 在液晶显示屏上消失。
- 要重新激活闹钟时, 反复按 **SLEEP/TIMER** 直到 **TIMER** 显示在液晶显示屏上。

EN Note: Make sure that you have set the clock correctly. If the selected alarm source is unavailable, this product switches to FM mode automatically.

- In normal standby mode, press and hold **SLEEP/TIMER** to access the alarm setting mode.
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the hour, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to set the minute, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
The alarm source name blinks (**d 1 S C U S b or t U N E r**).
- Press **+VOL -** or **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** to select an alarm source, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- Press **+VOL -** to set the alarm volume, and then press **SLEEP/TIMER** to confirm.
- To deactivate the alarm timer, press **SLEEP/TIMER** repeatedly until **TIMER** disappears on the LCD screen.
- To re-activate the alarm timer, press **SLEEP/TIMER** repeatedly until **TIMER** is displayed on the LCD screen.

CN 注意: 确保您已正确设置时钟。如果所选择的闹钟来源不可用, 则该产品会自动切换至 FM 模式。

- 在正常待机模式下, 按住 **SLEEP/TIMER** 进入闹钟设置模式。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置小时, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 可设置分钟, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
闹钟来源名称闪烁 (**d 1 S C U S b or t U N E r**)。
- 按 **+VOL -** 或 **◀◀◀◀▶▶▶▶▶▶▶▶▶▶** 选择闹钟来源, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 按 **+VOL -** 设置闹钟音量, 然后按 **SLEEP/TIMER** 确认。
- 要禁用闹钟时, 反复按 **SLEEP/TIMER** 直到 **TIMER** 在液晶显示屏上消失。
- 要重新激活闹钟时, 反复按 **SLEEP/TIMER** 直到 **TIMER** 显示在液晶显示屏上。

